

4thly. Not to permit the erection of any Bridge over Rivers, without reserving the navigation of such Rivers.

Appendix (M)
30th March

SECONDLY. Your Committee has also taken into consideration the second kind of internal communication, namely, the opening of new Roads, which cannot be effected by the existing Laws. These communications are essential to agriculture, and to the settling of the country. Your Committee are therefore of opinion, that there ought also to be granted an annual appropriation of money for the opening of Roads which cannot be opened under the existing Laws, and which might be specially designated in the Acts making such appropriations, and granting to each District an annual proportion thereof.

REPORT of the Commissioners appointed to carry into execution an Act, intituled, "An Act for the Relief of certain Parishes in distress."

Appendix (N)
30th March

The Commissioners appointed by His Excellency the Governor in Chief, by Commission dated 8th March, 1817, to carry into execution an Act, intituled, "An Act for the relief of certain Parishes in distress," submit to the Honourable the House of Assembly, Copy of the Journal of their transactions with the said Parishes; also, Copy of the Accounts of the purchase of Provisions, of their distribution, of the Estimate of them, made in the several Parishes, and of the proposals made for paying for the said Provisions by Public Works.

The Parishes not mentioned in the Report of the Estimators, and in the Table of the Public Works hereunto annexed, have not made any return to them upon these matters, although those Parishes received special Letters on the subject, independently of the Act under which they have received Provisions, and whereof Copy was also transmitted to them, as appears in the course of the said Journal.

Of the sum of £15,500 currency, granted by the Act aforesaid, the Commissioners only thought proper to take, under His Excellency's Warrant, the sum of £10,800 currency, which added to the sum of £139 9 3 currency, received from the Hon. William Burns, then King's Auctioneer, upon the sale of the Provisions remaining in their possession, on the 23d of July last, make the sum of £10,939 9 3 currency, having calculated that sum as nearly sufficient for relieving the wants of the distressed Parishes, and for the other expenses indispensable to the execution of the Act.

The Account of the monies paid up to this day, amounts to the sum of £10,651 4 1½ currency, so that there remains in their hands a balance of £283 5 1½ currency. Out of this sum it will remain to pay the expenses of the Committees of the several Parishes, for Stationary, &c. and other expenses necessary in conducting the transactions of the said Parishes, until the whole be settled.

Quebec, 27th March, 1818.

A. L. JUCHEREAU DUCHESNAY,
M. H. PERCEVAL,
OL. PERRAULT.

(N^o 1.)

ACCOUNT of the PROVISIONS purchased by order of the Commissioners appointed under an Act of the Legislature, passed on the 8th March, 1817, intituled, "An Act for the Relief of certain Parishes in distress."

NAMES.	Cwt. Flour.	Cwt. Biscuit.	Tierces Pork.	Barrels Pork.	Beef, Tierces.	Codfish, Barrels.	Herrings, Barrels.
Bought in Cash,	233	142					
Do. of François Baby,	1680			33			
Do. Pierre Bureau,	600						
Do. Pierre Gingras,	300						
Do. David and Robert Harrower,	100						
Do. White & Languedoc,	57½						
Do. Féréol Roy,	75						
Do. Jean Bte. Fortin,	70						
Do. M. L. Juchereau Duchesnay,	600						
Do. Henry Lemoine,	120						
Do. Thomas Aylwin,				250			
Do. Quirouet, Chinic & Co.			12				
Do. Fredk. & Thos. C. Oliva,				69			
Do. Joseph Samson,				65			
Do. John Anderson,					8		
Do. Anthony Anderson,					5		
Do. Irvine, McNaught & Co.					25	9½	
Do. James L. Maret,							200
Do. Bellet & Brunet,							146
Do. Charles Taché,							349
Total,	3835½	142	12	417	13	25	704½

Quebec, 27th March, 1818.

A. L. JUCHEREAU DUCHESNAY,
M. H. PERCEVAL,
OL. PERRAULT.

40. De ne point permettre ou autoriser la construction d'aucun Pont sur des Rivières, sans réserver la Navigation de telles Rivières.

Appendice (M)

30e. Mars

Secondement, votre Comité a pris aussi en considération la seconde espèce de Communications intérieures, savoir : l'ouverture de Chemins nouveaux qui ne peuvent s'effectuer par les Lois maintenant en force. Ces communications sont essentielles à l'Agriculture et à l'établissement du Pays. Votre Comité est donc d'opinion qu'une appropriation d'argent devrait aussi être accordée pour l'ouverture de chemins qui ne peuvent être ouverts d'après les Lois maintenant en force, et qui seroient spécialement dénommés dans les Actes qui feroient telles appropriations, et en accordant une proportion à chaque District annuellement.

RAPPORT des Commissaires nommés pour l'exécution d'un Acte, intitulé, "Acte pour le Secours de certaines Paroisses en détresse."

Appendice (N)

30e. Mars

Les Commissaires nommés par Son Excellence le Gouverneur en Chef, par une commission en date du 8 Mars 1817, pour mettre à exécution les fins d'un Acte, intitulé, "Acte pour le secours de certaines Paroisses en détresse," soumettent à l'honorable Chambre d'Assemblée, une Copie du Journal de leurs transactions avec lesdites Paroisses, et aussi une Copie des Comptes d'achat des Provisions, de leur distribution, de l'estimation qui en a été faite dans les différentes Paroisses, et des Propositions faites pour payer ces dites Provisions par des Travaux publics.

Les Paroisses qui ne sont pas mentionnées dans le Rapport des Estimateurs et dans le Tableau des Travaux publics ci-joints, ne leur ont fait aucun retour sur ces objets, quoique ces Paroisses aient reçu des Lettres particulières à cet effet, indépendamment de l'Acte en vertu duquel elles ont reçu des Provisions, et dont copie leur a aussi été envoyée comme il paroît dans le cours dudit Journal.

Sur la Somme de £15,500 courant, accordée par le susdit Acte, les Commissaires ont jugé à propos de ne prendre sur un Warrant de Son Excellence que la Somme de £10,800 courant, qui jointe à une Somme de £139 9 3 courant, reçue de l'Honorable William Burns, alors Encanteur du Roi, pour la vente des Provisions restantes en leur possession le 23 Juillet dernier, forment la Somme de £10,939 9 3 courant, ayant calculé que cette somme étoit à peu près suffisante pour subvenir aux besoins des Paroisses en détresse, et aux autres dépenses indispensables pour mettre cet Acte à exécution.

Le Mémoire des argens payés jusqu'à ce jour, se monte à la somme de £10,651 4 1½ courant, de sorte qu'il reste entre leurs mains une Balance de £283 5 1½ courant, sur cette Somme il y aura à payer des dépenses des Comités des diverses Paroisses pour Papeterie, &c. et les autres dépenses nécessaires pour conduire les transactions desdites Paroisses jusqu'à ce que le tout soit réglé.

Québec, 27 Mars, 1818.

A. L. JUCHEREAU DUCHESNAY,
M. H. PERCEVAL,
OL. PERRAULT.

(N^o 1.)

MEMOIRE des PROVISIONS achetées par ordre des Commissaires nommés en vertu d'un Acte de la Législature passé le 8 Mars, 1817, intitulé, "Acte pour le Secours de certaines Paroisses en détresse."

NOMS.	Farine Quintaux.	Biscuit Quintaux.	Lard Tierces.	Lard Quarts.	Beuf Tierces.	Morue Quarts.	Harengs Quarts.
Acheté comptant,	233	142					
Do. de François Baby,	1680			33			
Do. Pierre Bureau,	600						
Do. Pierre Gingras,	300						
Do. David & Robt. Harrower,	100						
Do. White & Languedoc,	57½						
Do. Féréol Roi,	75						
Do. Jean Bte. Fortin,	70						
Do. M. L. Juchereau Duchesnay,	600						
Do. Henry Lemoine,	120						
Do. Thomas Aylwin,				250			
Do. Quirouet, Chinic & Co.			12				
Do. Fredk. & Thos. Oliva,				69			
Do. Joseph Samson,				65			
Do. John Anderson,					8		
Do. Anthony Anderson,					5		
Do. Irvine, McNaught & Co.					25	9½	
Do. James Maret,							200
Do. Bellet & Brunet,							146
Do. Charles Taché,							349
Total,	3835½	142	12	417	13	25	704½

Québec, 27 Mars, 1818.

A. L. JUCHEREAU DUCHESNAY,
M. H. PERCEVAL,
OL. PERRAULT.